



**Ms. Amarantha YIP Yun-wan** is a Registered Social Worker and an Accredited Family Mediator of the Hong Kong Mediation Accreditation Association Limited (HKMAAL). She is currently the Executive Director of the Hong Kong Family Welfare Society (HKFWS).

Amarantha has extensive experience in Family Mediation, Mediation Training and Mediation Education. She has been involved as a trainer / coach in numerous mediation training programmes for government officials, legal professionals, social workers and the education sector. Amarantha introduced Peer Mediation in Hong Kong in 2001 and has launched mediation education in schools and the community to promote the use of mediation in handling disputes among students and the general public. Under her leadership, HKFWS has trained more than 5000 young people as Peer Mediators to help resolve conflicts among peers in primary and secondary schools.

Amarantha is active in the development of Mediation in Hong Kong. She served on the Judiciary's Steering Committee on Family Mediation to pilot and steer the development of this service in 1999-2012. She is currently a member of the Steering Committee on Mediation and the Vice-Chairperson of the Public Education and Publicity Sub-committee of the Department of Justice, and a member of the Mediation Accreditation Committee of HKMAAL. Amarantha has also engaged in many public services and is a member of the Family Council, Social Welfare Advisory Committee, Advisory Committee on Legal Advice for Unrepresented Litigants and the Executive Committee of Hong Kong Council of Social Service.

**葉潤雲女士** 為一名註冊社會工作者及香港調解資歷評審協會有限公司之認可家事調解員。葉女士現任職香港家庭福利會總幹事。

葉女士在家事調解、調解訓練和調解教育方面具豐富經驗，她曾參與提供調解或處理衝突的專業培訓，對象包括來自不同政府部門的官員、法律界、社工界和教育界的專業人事等。於 2001 年，葉女士將「朋輩調解」引入香港，並於學校和社區中開展調解教育，促進學生及市民大眾運用調解處理爭議。在她的帶領下，香港家庭福利會共訓練了 5000 多位青少年成為朋輩調解員，在中小學校園幫助同學朋輩化解衝突。

葉女士一直致力香港調解服務的發展，於 1999 年至 2012 年，她為香港司法機構「家事調解委員會」委員，倡導及發展家事調解服務。現時，她擔任香港特別行政區律政司「調解督導委員會」委員及「公眾教育及宣傳小組委員會」副主席，並為香港調解資歷評審協會有限公司屬下「調解員認可委員會」委員；此外，她亦擔任多個不同的公職，包括為「家庭議會」、「社會福利諮詢委員會」、「無律師代表法律諮詢顧問委員會」，以及「香港社會服務聯會執行委員會」之委員。